
Ewa Hupato
Radna

Rady Miasta Wloctawek

Wloctawek, dnia 27 .O5.2O24r.

Pan

Krzysztof Kukucki

Prezydent Miasta Wfoctawek

Interpelacja

W imieniu mieszkaric6w zwracam siq z proSbq o upnqdkowanie skwerku

pomiqdzy ul. Okrq2nq i Wiezbowq.

Priorytetem jest upzqtniecie li6ci, kqp trawy oraz wszelkich zalegajacych 6mieci, oraz

odmalowanie znajdujqcych siq tam taweczek, z kt6rych na co dziefi korzystajq mieszkaficy.

Nadmieniq, ie jest to bardzo popularne miejsce do odpoczynku, a bardzo szpeci jego

wizerunek.
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